
Medborgarförslag om renovering av dricksvattenfontäner vid Tessinparken 
 
Jag var på funkis-stadsvandring på Gärdet med Pontus Dahlstrand i helgen. 
Hemsida: 
http://www.stockholmsbebyggelse.se/ 
Han kommenterade bl a de fina dricksvattenfontänernapå Gärdet (se bifogade bilder) 
som inte fungerar sedan 30 år. 
 
Jag funderar på om det är någon som av tekniska/hygieniska skäl tagit beslut om att dessa 
ska tas ur bruk permanent, eller om ärendet med renovering och underhåll helt enkelt 
fallit mellan stolarna. 
 
Om det är det senare skälet så föreslår jag som ett medborgarförslag att man renoverar 
dessa fina fontäner som ligger bra intill lekplatser.


